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Október hónap első fele az ELTEfesztről szólt. Az utolsó 
pillanatokban végül minden a helyére került, köszönet 
Rácz Gergelynek. Összességében az elmúlt évek 
legforgalmasabb fesztiválját zárhatta az Egyetem. Ez 
köszönhető annak is, hogy idén valósult meg igazán a 
“fesztiválérzés”. Viszont itt kell megjegyezni, hogy ahhoz, 
hogy a rendezvény a TTK szempontjából is sikeres 
legyen, egyeztetni kell a Karral, hogy vegye magára a 
Kar, vagy a TTK HÖK a szervezést. Volt egy nagy 
összekavarodás is. Mivel nem kaptunk tájékoztatást arról, 
hogy milyen ütemben halad a kari szervezés, a központi 
szervezés a két termet egyre redukálta, mégis volt 
kétteremnyi program (egy hallgatói, egy kari 
szervezésben). A Kar által kért programok a kiadványba 
sem tudtak bekerülni, a határidő elhalasztása miatt. Így 
csak a mi programunk volt benne, viszont az rossz 
teremben. Ráadásul duplán rosszul szerepelt, a 
Tanárképző Központtal is felcserélődtünk. Ez már 
központi gond volt, a TTK és a TKK nagyon hasonlít. 
Végül, a Kar által meghívott előadók nem volt 
megelégedve a szervezéssel, minden információt késve, 
de azonnali határidőként kaptak meg. Ezt a helyzetet, 
nekünk kellett a helyszínen kezelni. A Facebook 
oldalunkat, rendesen megpörgette az esemény. 
Folyamatosan átbogarásztam, hogy mi történik az ELTE-
n, illetve úgy unblock a hallgatói közéletben, hogy ami 
érinti és érdekelheti hallgatótársainkat azt továbbítsam 
feléjük.

Köszönöm, hogy olvastad a beszámolómat! Kérdésekkel keress bátran! 
kommunikacio@ttkhokelte.hu

Időrendi bontás
2017.10.04. Rekrutációs Bizottság ülés

2017.10.09. Tisztségviselői ülés
2017.10.13. ELTEfeszt

2017.10.16. Tisztségviselői ülés
2017.10.26. Tisztségviselői ülés

Persze, az oldal posztjainak megpörgetésére volt 
az elmúlt időszakban jó pár megosztó esemény, 
az Egyetem és a HÖK életében is. Ezekre a 
nyilvános megkeresésekre igyekeztem minél 
előbb, és minél körültekintőebben reagálni az 
Önkormányzat nevében.

A Gólyabál kommunikációja több szempontból 
is kavart egy kisebb vihart. Az eseményt a 
szervező cég tartja a kezében, a kommunikációs 
terv tekintetében és annak megvalósításában is. 
Horváth Luca tudta megszervezni, hogy a mi 
nevünkben is szülessenek posztok. 

Az érvényben lévő pályázatokat folyamatosan 
népszerűsítettem. Továbbá az átláthatóság és 
közérthetőség nevében elindult egy sorozat a 
Facebook lapon, jegyzetek formájában. Így ezek 
bármikor könnyen elérhetőek és az 
Önkormányzat felépítésébe, működésébe 
nyújtanak betekintést. Lényegében a bevonók és 
vezetőképzők anyagait foglalja ez magába. Ha 
bármilyen ötletetek van, hogy milyen témáról 
írjak, ne tartsátok magatokban, írjatok.

Az Instagram profilt, próbáltuk felpörgetni 
Tóth Bálinttal, most épp kijöttünk lendületből.
A honlapon az elavult menüben rögzített 
bejegyzéseket halásztam és frissítettem.

A tisztségviselők kommunikációjának 
felpörgetéséért átálltunk egy új felületre a Slack-
re, október volt a teszt időszak. Szerintem jól 
működik, kezdünk is hozzászokni és egyszerűsíti 
a szervezést, tervezést.

Az e-mailes megkeresésekre válaszoltam, a 
fogadóóráimat megtartottam, vagy kiírtam, 
hogy át kell helyeznem másik időpontba. 


